
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 
Sammanträdesdatum 
2025-04-29 

Kunskapsförbundet Väst 

 
 

Plats och tid 
 

Vänerparken 19, Vänersborg 09:00-11:10 
 

 

Ledamöter Se sidan 2 

Ersättare Se sidan 2 

Övriga närvarande Marit Hansson, förbundssekreterare 
Maria Hildefors, förbundsdirektör 
Lisa Thörn, utvecklingschef 
Hanna Flensner, Sveriges Lärare 

Justerare Elisabeth Johansson 

Justeringsdag Digitalt  

Protokollet är elektroniskt justerat och saknar därför egenhändiga namnunderskrifter. 
 
Underskrifter 

 Sekreterare 

 

Paragrafer 24-32  
 Marit Hansson  

 Ordförande 
  

 Mikael Arvemark  

 Justerare 
  

 Elisabeth Johansson  
 
ANSLAG/KUNGÖRELSE 
Direktionen KFV protokoll från 2025-04-29 med paragrafer 24-32 är justerat Digitalt . Justeringen har tillkännagivits genom 
anslag på Kunskapsförbundets digitala anslagstavla.  
 

Överklagandetid Från och med 2025-05-07 Till och med 2025-05-22 

Förvaringsplats för protokollet Kunskapsförbundet Västs diarium 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 
Sammanträdesdatum 
2025-04-29 

Kunskapsförbundet Väst 

 
 

Närvarolista 

Ledamöter Mikael Arvemark (C) ordförande 
Maud Bengtsson (S) 2:e vice ordförande 
Henrik Josten (M) 
Benny Jonasson (S) 
Robin Danielsson (M) 
Elisabeth Johansson (KD) 
Lutz Rininsland (V) 
Annelie Fredriksson (S) 
Ricky Karlsson (KD) 
 

Tjänstgörande ersättare Hans Peter Norén (S) 
Kalle Lundgren (SD) 
Tallat Abdel Mallak (S) 
Jonas Lindstedt (M) 
Torbjörn Karlsson (SD) 
 

Ersättare Kenneth Borgmalm (S) 
Johan Andersson (C) 
Jolanta Walkow (S)  
Petra Larsson (V) 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 
Sammanträdesdatum 
2025-04-29 

Kunskapsförbundet Väst 

 
 

 

 

Ärendelista 
 

§§ Ärende Dnr  
 
  24               Ordförande har ordet           2025/1 

25     Backspegeln  2025/6  
  26               Direktionens förfogandeanslag hösten 2025          2025/27 
                     och våren 2026 
  27               Ansökan om godkännande som huvudman för          2025/21 
                     fristående gymnasieskola inkomna 2025 
  28              Budget 2025: månadsrapport januari-mars                 2024/40 
  29              Förbundsdirektören informerar                                     2025/3 
  30              Meddelanden                                                                    2025/4 
  31              Delegationsbeslut                                                             2025/5 
  32              Elevenkät 2025, elevers trygghet och trivsel               2025/29 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Direktionen Kunskapsförbundet Väst Sammanträdesdatum 
 2025-04-29 

 
§ 24 Diarienummer KFV 2025/1 

Ordföranden har ordet  

Sammanfattning 
Folkhälsodialog har hållits i Trollhättan och temat var Jämlik hälsa. 
Utbildningsnivå har betydelse när det gäller hälsotillstånd hos invånarna. 

Den 8 maj äger folkhälsodialog rum i Vänersborg. 

Ordföranden och förbundsdirektören med flera åker på den årliga skolriksdagen 
kommande vecka. 

Direktionens beslut 
Direktionen noterar informationen. 

Sida 4 av 12S
ig

na
tu

re
 re

fe
re

nc
e:

 c
84

b2
f7

8-
e1

ef
-4

ec
0-

88
a6

-7
e8

70
5c

13
cc

d



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Direktionen Kunskapsförbundet Väst Sammanträdesdatum 
 2025-04-29 

 
§ 25 Diarienummer KFV 2025/6 

Backspegeln  

Sammanfattning 
Lutz Rininsland (V) undrade över hur förbundet ställer sig till Skolverkets 
ämnesförslag beträffande AI. Förbundsdirektören förklarade att det i mångt och 
mycket är en rektorsfråga och handlar också om kompetens att utföra kurserna 
samt att bedöma värdet av dessa kurser i förhållande till andra. Dock finns 
personer i förbundet som jobbar mycket med AI och bl a har frivilliga workshops 
hållits för intresserade lärare. 

Lutz Rininsland undrade också över de avgifter i skolan som diskuterats i 
Riksdagen. Det har diskuterats att elever sjukskriver sig, då de inte har råd att 
delta i aktiviteter som anordnas utanför skolan, exempelvis skolresor. Frågan var 
huruvida förbundet har fått till sig att så sker bland eleverna. 
Förbundsdirektören svarade att ingenting sådant hade kommit till kännedom 
och att allt i princip ska vara finansierat. 

Direktionens beslut 
Direktionen noterar informationen. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Direktionen Kunskapsförbundet Väst Sammanträdesdatum 
 2025-04-29 

 
§ 26 Diarienummer KFV 2025/27 

Direktionens förfogandeanslag hösten 2025 och våren 2026  

Sammanfattning 
Sedan våren 2018 har Kunskapsförbundets direktion valt att använda sitt 
förfogandeanslag i kompensatoriskt syfte och anslaget har sedan dess årligen 
fördelats till skolorna för detta ändamål. Insatserna för likvärdighet har de 
senaste åren i ganska stor omfattning kommit att bli generella sådana. Oftast har 
det handlat om förstärkning av Elevhälsan och det har inte gått att se några 
tydliga resultatförbättringar för just de elevgrupper eller program som ligger 
längst ifrån en god måluppfyllelse.  

I syfte att bättre komma åt problemen med olikvärdighet i elevers måluppfyllelse 
avser direktionen nu att mer spetsigt rikta förfogandeanslaget dit det bäst 
behövs. Direktionen kommer därför att styra sitt förfogandeanslag till de 
gymnasieprogram som har lägst kunskapsresultat, högst frånvaro och lägst 
studiero i kombination över tid. Erhållna medel ska gå till att stärka närvaron och 
studieron i syfte att långsiktigt förbättra elevernas kunskapsresultat och göra 
Kunskapsförbundets utbildningar mer likvärdiga.  

 

 

 

Direktionens beslut 
Direktionen beslutar att för hösten 2025 fördela 2,25 Mkr av sitt 
förfogandeanslag enligt modellen: Magnus Åbergsgymnasiet 42,5%, Nils 
Ericsonsgymnasiet 15% och Birger Sjöberggymnasiet 42,5%. Förfogandeanslaget 
ska användas till insatser som främjar närvaro och studiero på de 
gymnasieprogram som uppvisar lägst måluppfyllselse över tid. 

Direktionen fattar också ett inriktningsbeslut att fördela ytterligare 2,25 Mkr för 
våren 2026 enligt ovanstående modell. Syftet är att skapa långsiktighet och 
hållbarhet i de planerade insatserna.  

Direktionen beslutar också att av sitt förfogandeanslag 2025 fördela 150 tkr till 
Vuxenutbildningen samt ett inriktningsbeslut för en fördelning av ytterligare 150 
tkr för vårterminen 2026. Syftet är att där möjliggöra ett riktat kompensatoriskt 
förbättringsarbete kopplat till utvecklingsområden synliggjorda i årets Elevenkät. 

 

Beslutet skickas till 
Rektorer 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Direktionen Kunskapsförbundet Väst Sammanträdesdatum 
 2025-04-29 

 
§ 27 Diarienummer KFV 2025/21 

Ansökan om godkännande som huvudman för fristående 
gymnasieskola inkomna 2025  

Sammanfattning 
Kunskapsförbundet Väst har genom remiss från Skolinspektionen till 
Vänersborgs kommun respektive Trollhättans Stad fått i uppdrag att i dessas 
ställe yttra sig över ansökningar om godkännande som huvudman för utökning 
av fristående gymnasieskolor. Yttrandet behandlar Edukatus Alliances AB 
ansökan om att ta över som huvudman för Lärlingsgymnasiet i Ale, remiss SI 
2025:1392, respektive övertagande som huvudman för Lärlingsgymnasiet i 
Munkedal, remiss SI 2025:1394 samt Naturbruk i Västs ansökan om en utökning 
av programutbudet med inriktning Naturbruk skogsbruk vid Nuntorpsgymnasiet, 
remiss SI 2025:1221.  

Förslag i tjänsteskrivelsen är att Kunskapsförbundet har inget att invända mot 
förändringen av huvudman för Lärlingsgymnasiet i Ale eller Lärlingsgymnasiet i 
Munkedal. Kunskapsförbundet har heller inget att invända mot förändringen av 
programutbud på Nuntorpsgymnasiet då det inte ingår i Kunskapsförbundet 
Västs egna programutbud och få andra aktörer erbjuder programmet i 
närområdet. 

 

 

Direktionens beslut 
Direktionen ställer sig bakom yttrande daterat 2025-04-16 och överlämnar 
detsamma till Skolinspektionen. 

Beslutet skickas till 
Skolinspektionen 














